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	1
	Medical and surgical management of spontaneous intracerebal hemorrhage comparative study.
	العلاج الطبى والعلاج الجراحى فى النزيف التلقااى داخل المخ - دراسة مقارنة
	بهاء الدين جابر حافظ
	1998

	2
	Results of management of complications of ventriculo- peritoneal shunts.
	نتااج معاملة مضاعفات تحويل مجرى الساال النخاعى من التجويف البطينى للمخ الى التجويف البروتونى للبطن
	احمد فتحى شيحه
	1999

	3
	Study of complications after minor head injury.
	دراسة مضاعفات اصابات الراس الصغرى
	هيثم البلتاجى عبد القادر
	2001

	4
	Lateral and ventricles tumors.
	اورام التجاويف المخية الخارجى والثالث
	محمد عبد العزيز السيد
	1992

	5
	Management of post- traumatic skull bone defects.
	علاج نقص عظام الجمجمة التاتج عن اصابات الراس
	احمد شوقى عبد العاطى
	2003

	6
	Sellar and para sellar tumours of non pituitary origin " clinico- pathologic study".
	الاورام الغير ناتجة عن الغدة النخامية فى منطقة السرج وما حولها
	محمد محمد عبد العزيز
	1985

	7
	Surgical procedures for the management of isthmic spondylolysthesis.
	الاجراءات الجراحية فى علاج الازاحة الامامية البرزخية للفقراتالقطنية
	ياسر بهجات السيسى
	2004

	8
	Evaluation of the anterior cervical approach for treatment of traumatic subaxial cervical spine fractures and dislocations.
	تقييم التدخل الجراحى من الامام لعلاج كسور وتزحزح الفقرات الناتج عن اصابات الفقرات العنقية اسفل الفقرة المحورية
	احمد جبرى مصطفى النجار
	2005

	9
	Transpedicular screw fixation in management of thoracic and lumbar fractures and dislocations.
	استخدام مسمار عبر عنق الفقرة لتثبيت كسور وتزحزح الفقرات الصدرية والقطنية
	حازم محمد الششتاوى نجم
	2005
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